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ZAPISNIK

Sjednice Skot*kog odbora, odrZane u ponedjeljak, 11"01"2022. godine
elektronskim putem s podetkom u 17:00 sati.

Predsjedavatelj : gda. Biserka Leskovar

Prisutni dlanovi: 1. Biserka Leskovar, 2. Snjelana Martinez,3.Ivan Vincek, 4.

Ivan Kuharid

Ostali prisutni:

. Nata5a Fadiga, ravnateljica

. Jelena Kos, zapisnidarka

Sjednieu Skolskog odbora otvorila je gda. Biserka Leskovar koja je pozdravila
nazodne dlanove i potvrduje da je na sjedniei prisutan potreban broj dlanova (4)
za pravovaljano odludivanje te predlaZe sljede6i

DNEVNII RED

1. Verifikacija zapisnika s prethodne sjednice Skolrkog odbora odriane
29.04"2022. godine

2. Usvajanje finaneijskog izvje5da za razd,oblje 01"01-30"06"2022. godine
3" Ugovor o najmu za Opdinu i KUD Beletinec
4. Razno - Sfohki preventivni program na kraju Skolske godine

Dnevni red je dat na usvajanje"
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ZakljuEak:
PredloZeni dnevni red je jednoglasno usvojen.

Toika 1.

Zapisnik sjednice Skokkog odbora odrZane 29"04.2022" dostavljen je
dlanovima Skolskog odbora u radnom materijalu" Predsjednica Skolskog odbora
gda. Biserka Leskovar poziva dlanove da iznesu primjedbe na zapisnik iz
prethodne sjednice.

Zakljuiak:
Primjedba na zapisnik od 29.04.2022. godine nije bilo te je jednoglasno

usvojen.

Toika 2"
?

Ravnateljica Nata5a Fadiga je prisutnima dala polugodi5nje Financijsko izvjeS6e

zarazdoblje 0l "01"2022" do 30.06"2022. godine" elanovi Skotskog odbora
razmotrili su primljeno Izvje1le zarazdoblje 01"01 .2022" do 30"06"2022.godine"

Zakljuiak:
ilanovi Skohkog odbora su jednoglasno usvojili izvje5de za razdoblje od
01.01.2022. do 30.06.2022. godine.

Toika 3.

Osnovna Skola Beletinec 6e sklopiti Ugovor o najmu (besplatno) sa Opdinom
Sv. Ilija za odrlavanje svedane sjednice povodom Dana Op6ine, kao i sa KUD-
om Beletinec (besplatno) zbogodrLavanja folklornog nastupa 30. i 31.07.
povodom Aninog. Ravnateljica je inzistirala na tome dauzza1titarabudu
prisutne spremadice Davorka Standi6 i Nadica Ptidek.

Zakljuiak:
Svi prisutni su ovu informaciju primili na znanje i sloZili se sa odlukom
ravnateljice.

Toika 4.

Ravnateljica Nata5a Fadiga je svima putem elektronidke po5te poslala Skolski
preventivni program na kraju Skolske godine te je sve nazodne dlanove
Skolskog odbora ukratko obavijestila o realizaciji istog"
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Zakljuiak:
Svi prisutni su prihvatili Sfolslri preventivni program.

Dnevni red je zavr5en, o svim todkama predvidenim dnevnim redom je
raspravljeno i o njima odludeno. '

Drugih primjedbi nije bilo te gda Biserka teskovar zakljuduje sjednieu u 18:00.

Zapisnidar: Predsj edniea Skolskog odbora:
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Biserka Leskovar


